
 
Záznam z rokovania komisie dopravy a informačných systémov MsZ 

zo dňa  31. 01. 2023. 
 
 
Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 15:00 do 16:30 h. v miestnosti č. 103 v budove novej radnice 
magistrátu. 
 
Prítomní: v zmysle prezenčnej listiny 
                  
Rokovanie otvoril a viedol predseda KDIS JUDr., Mgr. Jozef Uhler.  
 
Program rokovania komisie: 

 
01. Voľba podpredsedu komisie. 
02. Voľba odborníkov – neposlancov do komisie. 
03. Termíny a spôsob rokovaní komisie. 
04. Rámcová náplň činností komisií MsZ. 

 
Na návrh člena komisie Mgr. Miroslava Macka bol doplnený bod 05. Rôzne. 
 
Hlasovanie:     prítomní: 9           za: 9        proti: 0      zdržal sa: 0            nehlasoval: 0 
 
Program komisie bol odsúhlasený. 
 
 
 
K bodu 1 
Voľba podpredsedu komisie 
 
Členovia komisie boli vyzvaní, aby sa prihlásili uchádzači o funkciu podpredsedu komisie dopravy 
a informačných systémov. Zo zúčastnených členov sa prihlásil len Mgr. Martin Winkler. Následne prebehlo 
hlasovanie o voľbe podpredsedu KDIS. 
 
Hlasovanie:     prítomní: 9        za: 8      proti: 0     zdržal sa: 1         nehlasoval: 0 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po voľbe podpredsedu KDIS  
 

berie na vedomie 
 
výsledok hlasovania o voľbe podpredsedu KDIS, funkciu podpredsedu KDIS prevzal Mgr. Martin Winkler. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 9        za: 8      proti: 0     zdržal sa: 1         nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 
K bodu 2 
Voľba odborníkov – neposlancov do komisie. 
 

Predseda KDIS vyzval členov na výber štyroch členov – neposlancov do KDIS. Následne prebehlo 
otvorené hlasovanie členov KDIS. Prítomní členovia vyberali z celkového počtu 23 prihlásených osôb. Po 
ukončení výberu predseda KDIS vymenoval zvolených členov – neposlancov do KDIS. Zvolení sú: 

 
Ing. Milan Donoval 
Ing. Martin Masár 
Mgr. Tomáš Tuma 
Ing. Peter Války 

 
 
 
 



Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po hlasovaní  
 

berie na vedomie 
 
výsledok hlasovania o voľbe členov-neposlancov KDIS. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 12        za: 12      proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 
K bodu 3 
Termíny a spôsob rokovaní komisie. 
 
Predseda KDIS informoval členov o navrhovaných termínoch konania KDIS a členom dal možnosť vybrať si 
z dvoch spôsobov konania KDIS – prezenčne alebo dištančne. Po krátkej diskusii členovia KDIS rozhodli, 
že komisie sa budú konať primárne prezenčne a v ojedinelých prípadoch dištančne prostredníctvom na to 
určenej aplikácie.  
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov  
 

berie na vedomie 
 
termíny a spôsob rokovaní komisie. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 12        za: 12       proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 
K bodu 4 
Rámcová náplň činností komisií MsZ. 
 
Predseda KDIS informoval členov o návrhu Rámcovej náplne činností komisií MsZ. Po krátkej diskusii 
prebehlo hlasovanie o nasledovnom znení uznesenia. 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov  
 

berie na vedomie 
 
Rámcovú náplň činností komisií MsZ. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 12        za: 12      proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 
 
 
 
 
 



K bodu 5 
Rôzne. 
 
Umožnenie vjazdu jednostopových vozidiel do BUS pruhov 
 
Člen komisie Mgr. Miroslav Macko inicioval diskusiu k téme umožnenia vjazdu jednostopových vozidiel do 
BUS pruhov. Po krátkej diskusii členka komisie Ing. Tatiana Kratochvílová navrhla, aby sa touto 
problematikou zaoberal odborný útvar na magistráte a bod bol uzavretý s nasledovným uznesením: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov  
 
 žiada 
 
riaditeľa sekcie dopravy o zabezpečenie analýzy možnosti využívania BUS pruhov jednostopovými 
vozidlami. 
 
Hlasovanie:     prítomní: 13        za: 13      proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
Možnosť parkovania jednostopových vozidiel v systéme PAAS 
 
Člen komisie Mgr. Miroslav Macko inicioval diskusiu o možnosti parkovania jednostopových vozidiel 
v systéme PAAS. Žiadal o preverenie tejto problematiky v rámci oddelenia parkovania na magistráte. Bod 
bol uzavretý bez uznesenia. 
 
 
Návrh úpravy CSS v križovatke Československých tankistov 
 
Člen komisie Ing. Jozef Krúpa otvoril problematiku križovatky Československých tankistov, kde dochádza 
k určitým kolíznym situáciám. Uvedenou problematikou sa bude zaoberať príslušný útvar magistrátu – 
oddelenie dopravného inžinierstva. 
 
 
Úsporné opatrenia v rámci MHD 
 
Členka komisie Ing. Tatiana Kratochvílová informovala prítomných o úsporných opatreniach, ktoré mesto 
pripravuje a realizuje v rámci MHD. Prvé opatrenia sa budú realizovať k 13. februáru 2023 (opatrenia sa 
týkajú území MČ Bratislava – Nové mesto, Ružinov, Staré mesto) a druhé k 1. júlu 2023. Ide o úpravu 
grafikonov, taktiež zastávky MHD budú na znamenie. 
 
 
 
 
 
                                                                       JUDr. Mgr. Jozef Uhler, v.r. 
                   predseda komisie 
 
 
 
Zapísal: Ing. Tibor Kurák 
              tajomník komisie                                                                         
 
 
V Bratislave, 31. 01. 2023                


